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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Ifet Bešić (SDP) je na 31. redovnoj sjednici Gradskog 
vijeća Grada Labina održanoj 18. veljače 2025. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Promicanje dobre ideje, zeleni, zdravi grad Labin. Dobra ideja, dobro sve ali rješavanje javnog 
prijevoza. Bile su prezentacije održane i sa mini elektro busevima. To je sve za pohvaliti ali 
razmišljanja sam, ima upita građana dosta, negdje bi trebala biti neka osnovna stanica, neka 
pokretna stanica. To je jedan autobusni kolodvor kao takav kojeg imamo. Sad je pitanje, kakvo 
je stanje s tim jer puno propada, nitko ga ne održava. Pa vezano za ovo prvo, vjerojatno da bi 
trebalo vidjeti vlasništvo tog autobusnog kolodvora, tko ima ingerencije nad time jer puno 
propada a nitko ništa ne održava pa možda da se oko toga malo razmisli.“  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
 
„Što se tiče kolodvora, kolodvor nije vlasništvo Grada Labina tako da reći da ćemo mi uložiti ili 
ne uložiti u nešto što nije naše ne bi bilo ozbiljno s naše strane. Djelomično je jedna privatna 
inicijativa jedan lijepi dio tamo obnovila. To je poduzetnik koji tamo ima caffe bar i restoran 
tako da djelomično se je obnovilo, djelomično nije. Mi smo u kontaktu s vlasnikom, znamo tko 
je, tvrtka Arriva. Nešto se svako toliko održava ali opet ću reći, puno stvari neki puta građani 
automatizmom prebacuju odgovornost na Grad, Gradonačelnika, Gradsko vijeće. Tu moramo 
biti konzistentni i čvrsti. Moramo znati šta je naše i šta nije naše i gdje smijemo ulagati naš 
novac a gdje ne smijemo. Tu je jedna situacija a propo one situacije vezano za MUP gdje 
možemo zajedničkim pritiskom djelovati, kako god zvuči ružno ta riječ pritisak, neki puta moraš 
pritisnuti da bi čovjek mogao ići naprijed jer ako samo gladiš po ramenima idemo za nazad. 
Tu ću tražiti vašu podršku u razgovorima s tvrtkom Arriva.“  
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